
Zápisnica z 26. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku, 

konaného dňa 10. decembra 2021 vo veľkej sále Kultúrneho domu v Slivníku 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

                                                                
Program – podľa pozvánky  

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta obce otvoril zasadnutie OZ o 16:38 hod, privítal prítomných  

  a skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné – z celkového počtu 7 poslancov  

             je prítomných 5 poslancov 

- starosta obce prečítal program rokovania a dal o programe hlasovať – OZ 

  schválilo program rokovania – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa 

    a overovateľov zápisnice: 

 

 starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslancov p. Miloša Ferka  

a p. Ing. Rudolfa Meška 

 starosta prečítal uznesenie č. 2/26/2021 – OZ volí návrhovú komisiu 

v zložení Miloš Ferko a Ing. Rudolf  Meško a dal o tom hlasovať – za bolo 

5 poslancov OZ 

 za zapisovateľku určil p. Máriu Hegedüšovú Topolčányiovú, 

administratívnu pracovníčku Obce Slivník a za overovateľov zápisnice 

poslancov p. Milana Nováka a p. Ignáca Kotosa 

 následne starosta obce prečítal uznesenie č. 3/26/2021 – OZ berie  

na vedomie, že starosta obce určil za zapisovateľku Máriu Hegedüšovú 

Topolčányiovú a za overovateľov zápisnice poslancov Milana Nováka 

a Ignáca Kotosa – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 3. Kontrola uznesení a správa o činnosti OÚ od posledného  

   zasadnutia OZ: 

 

- starosta obce prečítal kontrolu uznesení od posledného zasadnutia OZ, 

konaného dňa 22. 10. 2021 

- na tomto zasadnutí OZ boli prijaté nasledovné uznesenia, ktorých plnenie  

je nasledovné:: 

- uznesenie /UZN/ č. 1/25/2021 – bolo splnené, bol ním schválený program 

rokovania OZ 

– UZN č. 2/25/2021 a 3/25/2021 – boli splnené – ich plnenie vyplývalo priamo  

zo schválenia 



- UZN č. 4/25/2021 – bola ním zobraná správa o činnosti na vedomie 

- UZN č. 5/25/2021 – bolo ním zobrané vyhodnotenie akcie „Obecný deň“  

na vedomie 

- UZN č. 6/25/2021 – bolo splnené – návrh dodatku VZN na zmenu poplatku  

za odpad bol pripravený a vyvesený dňa 25. 11. 2021 na obecnej tabuli  

- UZN č. 7/25/2021 – bolo splnené – vitamíny a respirátory pre občanov  

boli zakúpené a rozdané občanom 

- UZN č. 8/25/2021 – bolo ním zobrané na vedomie otváranie obálok - výzva  

na zmeny a doplnky bola vypísaná dňa 08. 11. 2021 a bola vyhodnotená – 

víťazom sa stala firma Architektonické štúdio Atrium – s cenou 11.700,- € -  

na zmenu územného plánu je možnosť podať žiadosť o dotáciu – starosta chce 

túto možnosť využiť – žiadosť je potrebné podať do konca februára 2022 

- UZN č. 9/25/2021 – výzva na rekonštrukciu Birčianskej cesty 

- UZN č. 10/25/2021 – bolo ním zobrané na vedomie Rozpočtové opatrenie  

č. 3/2021 

- následne starosta obce vyzval poslancov OZ, aby sa vyjadrili k tomuto bodu 

- starosta obce prečítal UZN č. 4/26/2021 k tomuto bodu – OZ berie  

na vedomie kontrolu uznesení a správu o činnosti od posledného zasadnutia 

OZ a dal o tom hlasovať – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2022: 

- starosta obce vyzval hlavného kontrolóra, aby predniesol tento návrh 

- hlavný kontrolór p. Ing. František Feďák predložil svoj návrh – ten obsahoval 

viacero bodov – miestom konania je Obec Slivník – body návrhu:  

- kontrola prijatých uznesení za I. polrok 2022, kontrola plnenia 

záväzkov a pohľadávok  k 31. 12. 2021 a celkového stavu dlhu z r. 2017, 

kontrola použitia peňažných fondov obce použitých v r. 2021, 

vypracovanie správy o kontrolnej činnosti za r. 2021, vypracovanie 

stanoviska k návrhu rozpočtu, vypracovanie stanoviska k Záverečnému 

účtu za r. 2021, vypracovanie stanoviska na čerpanie návratných zdrojov 

financovania na základe poverenia OZ, resp. starostu obce, účasť  

na zasadnutiach OZ, metodická pomoc pri vypracovaní interných 

smerníc pre obec 

- starosta poďakoval hlavnému kontrolórovi a vyzval poslancov OZ,  

či má niekto k tomuto bodu nejaké dotazy 

- nikto nič nenamietal a tak starosta obce prečítal uznesenie č. 5/26/2021 – OZ 

schvaľuje plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 a dal o tom hlasovať –  

za bolo 5 poslancov OZ 

  

K bodu: 5. Návrh Dodatku č. 1 k VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku 

    za komunálny odpad: 

 

- starosta konštatoval, že je potrebné pripraviť návrh v dostatočnom časovom 

limite a vyvesiť ho na tabuli 



- návrh starosta obce zaslal poslancom e-mailom 

- starosta povedal, že doteraz mu nebol predložený žiadny ďalší návrh 

- starosta predložil svoj návrh: 

- 0,0411 €/1 deň a na rok 15,- €/1 osoba 

- 0,0685 €/1 deň a na rok 25,- € - pre podnikateľov 

- 0,02055 €/1 deň a na rok 7,50 €/1 študent 

 - starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu 

-   poslanec Miloš Ferko povedal na minulom zasadnutí, že je potrebné nechať 

poplatok za komunálny odpad taký, aký je a nezvyšovať ho 

- od obce si vyžiadal dokumenty – zmluvu s firmou Fúra s. r. o., faktúry  

za posledný rok a percentuálnu vytriedenosť odpadu – zo strany obce mu bolo 

všetko poskytnuté 

- v čase od 21:37 do 1:07:36 prebiehala živá diskusia, v ktorej dominovali 

poslanci Miloš Ferko, Janette Mackaničová a Milan Novák, ako aj starosta 

obce, kde si vymieňali názory na danú problematiku 

- poslanec Miloš Ferko pred konaním OZ priviedol na obec pána 

z konkurenčnej firmy Kosit a. s.  

- poslankyňa Janette Mackaničová riešila možnosť odnášať separovaný odpad 

z kompostovísk na zberný dvor – starosta ju vyviedol z omylu, že nejde 

o zberný dvor, ale o dočasné úložisko triedeného odpadu 

- poslanec Miloš Ferko je za to, aby sa viac separovalo, čo by znížilo výšku 

poplatku za komunálny odpad na rok a osobu – bola by vyššia percentuálna 

vytriedenosť odpadu a to by malo za následok tú nižšiu výšku poplatku 

- poslanec Miloš Ferko povedal, že nemáme presnú, skutočnú váhu odpadu – 

navrhol váženie odpadu 

- starosta obce povedal, že sa zvyšujú poplatky za uloženie odpadu – na to sú 

štátne nariadenia 

- poslanec Miloš Ferko povedal, aby obec zamestnala jedného človeka.  

napr. na polrok, obec má traktor, v určitých intervaloch by sa zbieral odpad  

na sklad – odtiaľ to odvezie Fúra – motivovať ľudí, aby viac separovali 

- poslanec Ing. Rudolf Meško pripomenul, že od nového roka sa zálohujú  

plastové fľaše 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 6/26/2021 k tomuto bodu – OZ schvaľuje 

Dodatok č. 1 k VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny 

odpad a dal o tom hlasovať – za boli 3 poslanci OZ, 2 sa zdržali 

 

K bodu: 6. Prejednanie a schválenie PHSR /Program hospodárskeho 

 a sociálneho rozvoja/ na roky 2021 - 2027:  

 

- starosta obce skonštatoval, že materiál k tomuto bodu dostali poslanci OZ  

e-amilom 

- ide o tieto akcie: - výstavba parkoviska, vybudovanie oddychovej zóny 

v budove starej ZŠ, dokončenie kanalizácie, dobudovanie vodovodu, 

bezpečnostné prechody pre chodcov, regulácia potoka Terebľa, obnova 



miestneho rozhlasu, rekonštrukcia verejného osvetlenia, oplotenie cintorína, 

pre mládež – vybudovanie workoutového ihriska 

- starosta obce otvoril diskusiu k tomuto bodu, povedal, že navrhuje Obecnému 

zastupiteľstvu tento návrh schváliť  

- starosta obce prečítal uznesenie č. 7/26/2021 k tomuto bodu – OZ schvaľuje 

PHSR na r. 2021 – 2027 – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 7. Návrh Sadzobníka poplatkov na r. 2022: 

 

 - starosta konštatoval, že aj materiál k tomuto bodu dostali poslanci OZ  

e-mailom 

- starosta obce prečítal nové body: 

– 0,20 € - za kopírovanie farebne 

- platba za mulčovanie sa zvýšila z 15,- € na 18,- € - pre domácich,  

pre cudzích z 20,- € na 23,- € 

- traktor, kolesový báger – aj tu sa platba zvýšila z 15,- € na 18,- € -  

pre domácich, pre cudzích z 20,- € na 23,- € 

- drvička na konáre – platba sa zvýšila z 15,- € na 18,- € - pre domácich, 

pre cudzích z 20,- € na 23,- € 

- novým poplatkom je poplatok za traktorovú vlečku na prevoz materiálu – 

výška poplatku je 15,- €/1 deň 

- starosta obce vyzval poslancov, aby sa vyjadrili, či majú ešte nejaký iný návrh 

- poslankyňa Janette Mackaničová mala dotaz, akú náplň, resp. akú činnosť 

vykonáva báger, povedala, že vidí báger chodiť hore-dolu po obci, ako rýchlo 

stíha robiť báger svoju prácu – starosta jej odpovedal, že sa prečisťovala 

priekopa k Bariritu až po Roňvu, priekopa na Jarášovej ulici, občania si 

objednávajú báger napr. na výkop žumpy, prípojky 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 8/26/2021 – OZ schvaľuje Sadzobník 

poplatkov na rok 2022 podľa predloženého návrhu – dal o tom hlasovať –  

za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 8. Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2022: 

 

- starosta konštatoval, že aj k tomuto bodu dostali poslanci OZ materiál  

na rokovanie 

- starosta dal návrh na tieto dátumy: 

  - 27. zasadnutie OZ – 18. 02. 2022 

  - 28. zasadnutie OZ – 29. 04. 2022 

  - 29. zasadnutie OZ – 08. 07. 2022 

  - 30. zasadnutie OZ – 09. 09. 2022 

  - 31. zasadnutie OZ – 21. 10. 2022 

- starosta obce dal o tom rokovať  

- poslanec Ing. Rudolf Meško mal dotaz, či tie dátumy vychádzajú na piatok – 

starosta povedal, že áno 

- poslankyňa Janette Mackaničová mala dotaz, prečo v dátumoch  



nie sú mesiace november a december – starosta jej vysvetlil, že v novembri  

sú komunálne voľby, resp. voľby starostu a poslancov OZ a potom sa zvoláva 

už nové zastupiteľstvo   

- následne starosta obce prečítal uznesenie č. 9/26/2021 – OZ berie na vedomie 

Plán zasadnutí OZ nasledovne: 27. zasadnutie 18. 02. 2022, 28. zasadnutie  

29. 04. 2022, 29. zasadnutie 08. 07. 2022, 30. zasadnutie 09. 09. 2022,  

31. zasadnutie 21. 10. 2022 a dal o tom hlasovať – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 9. Vyhodnotenie hlavných investičných úloh za rok 2021 a ostatných     

              prác: 

 

- starosta obce skonštatoval, že aj tento materiál dostali poslanci OZ e-mailom 

 - následne starosta prečítal hlavné investičné úlohy: 

- pokračovanie s kanalizáciou obce  

- chodník od križovatky po cintorín – v štádiu riešenia 

- urobenie priekopy okolo cesty na Vyšnej ulici – úloha splnená 

- detské preliezky v budove starej ZŠ – úloha splnená 

- oprava Birčianskej cesty – úloha je v štádiu riešenia 

- pripraviť projekt na autobusové zastávky v spolupráci s MAS /Miestna 

akčná skupina/ 

- zhotovenie vodovodnej prípojky a žumpy k požiarnej stanici – úloha 

splnená 

- zmeny a doplnky 01 Územného plánu – v štádiu riešenia 

- farbenie stĺpov obecného rozhlasu – úloha splnená 

- zhotovenie obrubníkov ďalšej časti oplotenia cintorína 

- starosta obce prečítal ďalšie úlohy /viď príloha k zápisnici/ 

- starosta obce vyzval poslancov, aby sa k tomu vyjadrili  

- poslanec Miloš Ferko mal dotaz, či 5 rokov budeme čakať na dotáciu  

na autobusové zastávky, povedal, že napr. v Plechoticiach sú pekné zastávky 

a navrhol starostovi, aby zistil, či to urobili svojpomocne a ak, tak ako 

- poslankyňa Janette Mackaničová tiež mala podobný dotaz – povedala,  

že keď bol starostom v Čeľovciach, tiež odpozeral, ako urobila firma jednu 

zastávku a ostatné potom urobil s pracovníkmi obce 

- starosta povedal, že na tieto zastávky máme projekt, už sú navrhnuté  

a následne doniesol a ukázal projekt poslancom OZ 

- starosta vyzval poslancov OZ, či má ešte niekto k tomuto bodu nejaký dotaz 

- starosta prečítal uznesenie č. 10/26/2021 – Vyhodnotenie hlavných 

investičných úloh za rok 2021 a ostatných prác a dal o tom hlasovať - OZ 

zobralo na vedomie tento bod – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 10. Odmena hlavného kontrolóra za rok 2021: 

 

- starosta obce prečítal znenie zákona č. 369/1990 Z. z., v ktorom § 18 hovorí 

o tom, že je možnosť hlavnému kontrolórovi udeliť odmenu do výšky 30 % 

mesačného platu 



- starosta obce otvoril rozpravu k tomuto bodu 

- poslanec Milan Novák navrhol dať odmenu aj starostovi 

- poslankyňa Janette Mackaničová povedala, že starosta má plat, aký má, 

musíme vrátiť dotáciu za spackané ihrisko 

- následne sa rozprúdila diskusia k tomuto bodu 

- poslanec Ing. Rudolf Meško navrhol starostovi odmenu vo výške 15 % 

- poslanec Ignác Kotos navrhol odmenu hlavnému kontrolórovi vo výške 30 % 

- poslanec Milan Novák navrhol odmenu 20 % starostovi a hlavnému 

kontrolórovi 25 %  

- starosta obce dal najprv hlasovať o odmene pre hlavného kontrolóra  

- starosta prečítal uznesenie č. 11/26/2021 – OZ schvaľuje odmenu hlavnému 

kontrolórovi za rok 2021 vo výške 25 % mesačného platu za obdobie  

celého roka 2021 – za bolo 5 poslancov OZ 

- potom dal starosta hlasovať o návrhu zvýšenia platu pre starostu obce  

- starosta prečítal uznesenie č. 12/26/2021 – úpravu platu starostu podľa  

§ 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Zb. o platových pomeroch starostov vo výške  

20 % mesačného platu od 01. 01. 2022 a dal o tom hlasovať - OZ túto úpravu 

platu schválilo – za boli 3 poslanci, 1 bol proti, 1 sa zdržal 

- starosta obce poďakoval poslancom OZ za zvýšenie platu 

- hlavný kontrolór tiež poďakoval za odmenu s tým, že aj tento rok ju venuje – 

buď materskej škole alebo nejakej mnohopočetnej rodine v núdzi 

 

K bodu: 11. Rôzne: 

 

- osvetlenie rímskokatolíckeho /RK/ kostola: 

-  starosta obce prečítal výpis zo zápisnice zo zasadnutia z minulého roka 

ohľadom osvetlenia RK kostola – návrh dal poslanec Ignác Kotos –  

aby bol RK kostol osvetlený aj do budúcna, nielen počas vianočných 

sviatkov – žiadosť zo strany RK farnosti bola doručená obci  

dňa 22. 12. 2020 

- starosta mal dotaz k poslancovi Kotosovi, ako to vyzerá s osvetlením 

po roku – poslanec Ignác Kotos povedal, že to riešia vo vlastnej réžii 

a už len potrebujú súhlas od obce 

- starosta prečítal uznesenie č. 13/26/2021 – k tomuto bodu – OZ súhlasí  

s napojením osvetlenia rímskokatolíckeho kostola z verejného osvetlenia –  

za bolo 5 poslancov OZ 

 

- správa hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly na základe uznesenia OZ  

č. 11/22/2021: 

- hlavný kontrolór vykonal kontrolu doručovania písomností na základe 

§ 30, § 31 za prvý polrok 2021  

– daňový zákon umožňuje okrem doručovania rozhodnutí poštou  

aj doručovanie prostredníctvom zamestnancov obce 



- v obecnom rozhlase bolo vyhlásené, že z dôvodu opatrnosti a ochrany 

zdravia zamestnancov z dôvodu pandémie COVID-19 boli v r. 2021 

rozhodnutia roznesené občanom do poštových schránok 

- pri kontrole bolo zistené, že rozhodnutia neboli doručené adresátom 

a obec nemala od občanov doručené doručenky – nebolo potvrdené 

podpisom pri samotnom rozhodnutí, že by boli rozhodnutia prevzaté 

občanmi, avšak podľa daňového zákona mali byť doručené občanom  

do vlastných rúk a keďže obec nemala od občanov doručenky, neuniesla 

by dôkazné bremeno 

- HK povedal, že obec je povinná prijať opatrenie do 31. 12. 2021 

a v budúcnosti je potrebné vyvarovať sa konania, ktoré by nebolo 

v súlade s daňovým zákonom č. 563/2009 Z. z. 

- starosta prečítal uznesenie č. 14/26/2021, ktoré sa týkalo správy  

o výsledku kontroly pri doručovaní písomností a dal o tom hlasovať - 

OZ berie na vedomie túto správu – za bolo 5 poslancov OZ  

 

K bodu: 12. Diskusia: 

 

- poslanec Miloš Ferko riešil plat starostu po zvýšení o 20 % a dal to do súvisu 

s poplatkami za komunálny odpad a zároveň mal zase dotaz, či starosta obce 

má záujem riešiť problematiku odpadu, separovania, či má záujem zvýšiť 

efektivitu – starosta povedal, že ak sa bude záujem, urobí sa cenová ponuka 

s firmou Kosit a potom sa uvidí 

- poslanec Milan Novák sa ešte vrátil k bodu o kanalizácii a bol za to, aby sa 

cena riešila ešte za ceny z r. 2021, keďže od budúceho roka idú ceny všetkého 

hore – starosta obce totiž povedal, že v r. 2016 sa prerábal projekt ohľadom 

kanalizácie – nebola tam poriešená rúra o dĺžke 90 m, tak sa to zahrnulo do 

projektu a áno, starosta môže potvrdiť, že to bude za ceny, aké boli vysúťažené 

 

K bodu: 13. Záver: 

 

- starosta ukončil rokovanie OZ o 19.17 hod – poďakoval aj za celoročnú 

aktivitu a spoluprácu, zaželal požehnané sviatky a šťastný nový rok 

                     
Zapisovateľ: 

 

Mária Hegedüšová Topolčányiová __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ignác Kotos __________________________    

 

Milan Novák  __________________________                                                                                           

                              

V Slivníku dňa 10. decembra 2021 

Ing. Ján Michalko 

      starosta obce 


